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Zápis ze zasedání AS FHS UK 1. 6. 2017, 16:00 

 

Přítomni: L. Císařovská, J. Češka, M. Hanyš, P. Himl, J. Horský, H. Novotná, M. Pražáková-

Seligová, M. Veselský, M. Voldřichová, J. Wohlmuth-Markupová 

 

Hosté: J. Homolka, M. Ondo-Grečenková, M. Pětová, M. Skovajsa, H. Stehlíková, J. Tuček, R. 

Zaoral, T. Zima 

 

Program jednání: 

1. Vystoupení rektora UK před AS a členy akademické obce FHS UK 

2. Schválení zápisu ze zasedání AS FHS UK dne 27. 4. 

3. Výroční zpráva o činnosti FHS UK za rok 2016 

4. Vnitřní předpisy FHS UK: Pravidla pro organizaci studia na FHS UK, Stipendijní řád FHS UK, 

Volební řád FHS UK 

5. Různé 

 

Schváleno tichým souhlasem. 

 

ad 1) Prof. Tomáš Zima vystoupil se zprávou o svém rektorském působení a kandidátským 

programem pro nadcházející rektorskou volbu. 

Do následné diskuze se T. Zimou se zapojili J. Homolka, P. Himl, M. Skovajsa a J. Horský. 

 

odešli L. Císařovská, J. Češka 

 

ad 2) Schválení zápisu ze zasedání AS FHS UK dne 27. 4. 

8-0-0 

 

Přišli L. Císařovská, J. Češka 

 

ad 3) Výroční zpráva o činnosti FHS UK za rok 2016 

Výroční zprávu včetně úpravy části 6. 3. „Aktivity a spolupráce s mimoakademickou sférou“ 

představila děkanka Marie Pětová. Proběhla diskuze. 
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Usnesení: 

AS schvaluje Výroční zprávu o činnosti FHS UK za rok 2016 včetně předložené úpravy částí 6. 

3. 

10-0-0 

 

ad 4) Vnitřní předpisy FHS UK: Pravidla pro organizaci studia na FHS UK, Stipendijní řád FHS 

UK, Volební řád FHS UK 

Děkanka M. Pětová představila připomínky Legislativní komise AS UK k jednotlivým 

předpisům.  

 

- Pravidla pro organizaci studia na FHS UK 

V diskuzi byl předložen návrh na změnu formulace v článku 9. Děkanka si návrh osvojila. 

Usnesení: 

AS schvaluje Pravidla pro organizaci studia na FHS UK ve znění úprav předložených děkankou 

FHS UK. 

10-0-0 

 

- Stipendijní řád FHS UK 

Proběhla diskuze. 

Usnesení: 

AS schvaluje Stipendijní řád FHS UK ve znění úprav předložených děkankou FHS UK. 

10-0-0 

 

- Volební řád FHS UK 

Proběhla diskuze. V jejím rámci byl vznesen pozměňovací návrh na záměru výrazu v článku 4 

bod 6 „studentské komory“ na „studentské kurie“. Děkanka si tento návrh osvojila. 

Usnesení: 

AS schvaluje Volební řád FHS UK ve znění úprav předložených děkankou FHS UK 

10-0-0 

 

5) Různé 
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Děkanka informovala o návrhu harmonogramu akademického roku 2017–2018. Proběhla 

diskuze. H. Novotná navrhuje do budoucna debatu nad posunutím termínů pro odevzdávání 

závěrečných prací v lednu a květnu. 

 

M. Voldřichová informovala o zasedání studentské komory AS FHS, která rozdělila další část 

prostředků ze studentského konta. 

 

Proběhla debata o prezentaci fakulty na sociálních sítích; AS v ní bude pokračovat na 

některém z dalších zasedání. 

 

Děkanka informovala o jednání na kolegiu rektora ohledně možnosti přestupu z jedné formy 

studia na jinou ve studijních předpisech. Příslušnou změnu podají senátoři FHS v AS UK 

formou pozměňovacího návrhu. 

 

Děkanka informovala o nadcházejícím zahájení stavby/předání staveniště nové budovy FHS 

UK v Praze-Tróji. Před tím proběhne návštěva stávající budovy, termín bude stanoven. 

 

Zapsal: Pavel Himl 

 


